
Zápis z 4. jednání komise životního prostředí ze dne 19.09.2022 

Přítomni: Ing. Martin Štifter, Pavel Frydrych, Lukáš Kousal, Lukáš Vápeník, Josef Votava,  

Omluveni: Ing. Iva Bartizalová, Daniel Dědič, Matěj Ivan, Tomáš Pařízek. 

Neomluven: 

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener  

Hosté:  

Zahájení jednání: 18:15 

Konec jednání: 19:30 

 

 

 

 

1. Dopis OŽP p. Veselka 

Tajemník komise OŽP Ing. Pavel Flener informoval komisi životního prostředí o dopisu 

od majitelů nemovitosti ul. Žirovnického 1546. V dopisu se majitelé nemovitosti 

Žirovnického 1546, domáhají opětovného povolení k pokácení dvou borovic na 

pozemku p.č. 509/2 k.ú Žalov. Ing. Flener informoval KŽP o tom, že na stromy bylo 

vydáno povolení na kácení 17.03. 2022, rozhodnutí nabylo právní moci 24.03. 2022. 

Při opakovaných návštěvách majitelů pozemků 509/1 jsme opakovaně upozorňovali 

na možnosti odst. 2 a odst. 4 § 8 zákona 114/1992 Sb. – kácení na oznámení z důvodů 

zdravotních i z důvodů havarijních, které lze v případě lámajícího se stromu využít, a 

to i ve vegetační době. Kácení stačí úřadu oznámit písemně. Komise životního 

prostředí konstatovala, že není v její pravomoci úkolovat státní správu (Odbor 

životního prostředí Městského úřadu v Roztokách). 

 

2. Dotační program AOPK 

Ing. Pavel Flener informoval KŽP o tom, že došlo k podání dvou žádostí na dotační 

program AOPR. Jedná se o likvidaci nepůvodních druhů, konkrétně Pajasan 

Žláznatý a dále výsadbu nové ovocné aleje na pozemcích města na k.ú. Žalov, 

v lokalitě k Váze.  

 

3. Mimořádná komise životního prostředí  

Ing. Martin Štifter informoval KŽP o mimořádném jednání komise životního 

prostředí v lokalitě Riegrovy ulice. Na pozemcích města č.p. 2145/1 k.ú. Roztoky 

dochází k cílenému poškozování zeleně.  Jedná se o činy, které bude potřeba řešit 

ve spolupráci s Městskou policií Roztok, ev. dalšími organizacemi. 

 

4. Intenzifikace odpadů 

1. Ing. Martin Štifter, informoval komisi životního prostředí o novém projektu na 

Intenzifikaci svozu odpadů pro bytové domy. Jedná se o žádost na dotaci na 1100 

l nádoby plast/papír. 

2. Pan Josef Votava konstatoval, že se výrazně zlepšilo okolí kontejnerových hnízd. 

Po zavedení svozu plast/papír, je v okolí kontejnerů větší pořádek. 

3. Pan Lukáš Kousal se dotazoval, zda došlo ke snížení množství papíru a plastu při 

svozu u sběrných hnízd. Ing. Pavel Flener informoval pana Kousala, že 

vyhodnocení, zda kleslo množství odpadů se bude dělat po určitém časovém 

odstupu. 



 

 

 

 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                         Ověřil: Ing. Martin Štifter 


